
Protokół Nr LXVII/2023
z posiedzenia LXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Gostyninie 

     VIII kadencji z dnia 20 Listopada  2023 roku.

Stan – 15
Obecni – 12

Lista obecności w załączniku.

Obrady rozpoczęto o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 16:45.

Do punktu 1

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  -  Witam  wszystkich  serdecznie.
Stwierdzam według  listy  obecności,  że  obrady  będą  prawomocne,  Rada  jest  zdolna  do
podejmowania  uchwał.  Otwieram  LXVII  nadzwyczajną   sesję  Rady  Miejskiej  VIII
Kadencji. Witam Panie  i Panów Radnych przybyłych na dzisiejszą sesję, witam Burmistrza
Miasta Pana Pawła Kalinowskiego, witam Zastępcę Burmistrza Panią Halinę Fijałkowską,
witam Sekretarza Miejskiego Panią Hannę Adamską, witam Skarbnika Miasta Panią Bożenę
Sokołowską, witam Adwokata Pana Marcina Brzezińskiego, witam Panie z Biura Obsługi
Rady  Miejskiej,  witam  Pana  informatyka,  witam  Wszystkich  Państwa.  Sesja  została
zwołana na wniosek Pana Burmistrza, pozwolę sobie ten wniosek odczytać.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  odczytał  wniosek  Burmistrza  Miasta
o zwołanie sesji nadzwyczajnej - treść wniosku stanowi załącznik do protokołu w wersji
papierowej. 

Do punktu 2

Uchwalenie zmian w porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Porządek sesji Państwo otrzymali. Czy 
ktoś ma jakieś uwagi, bądź propozycje zmian do porządku obrad?

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowano następująco:

Za -  11:  Bryłka  Katarzyna,  Lewandowski  Stanisław,  Majchrzak  Anna,  Ozimek  Bogdan,
Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,
Śniecikowska Renata, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 



(Radny Czesław Jaśkiewicz był obecny na Sali, ale nie wziął udziału w głosowaniu…)

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

Porządek obrad został przyjęty. 

Porządek sesji:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwalenie zmian w porządku obrad.
3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Miasta Gostynina.
4. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.
5. Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  386/LVI/2022  Rady  Miejskiej

w  Gostyninie  z  dnia  29  grudnia  2022  roku  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej na lata 2023-2034.

6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie obrad.

Do punktu 3 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 
Miasta Gostynina.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Ta uchwała uchyla uchwałę, która była podjęta
w dniu 30 października bieżącego roku, która reguluje tryb pracy nad projektem uchwały
budżetowej.  Zdecydowaliśmy  się,  aby  nasz  budżet  realizowany  był  jeżeli  chodzi
o  dokument  w  pełnej   szczegółowości  budżetowej.  Również  ta  uchwała  określa  jakie
zestawienia  dołącza  się  do  projektu  uchwały  budżetowej,  następnie  tryb  pracy  przez
komisje  i  już później  samo uchwalenie budżetu.  Uchwała poprzednia trafiła  do organu
nadzoru i ten uznał, że niektóre rzeczy w tej uchwale nie powinny się znaleźć, poproszę,
aby ten temat wyjaśnił Pan Mecenas.

Adwokat Marcin Brzeziński -   Jeżeli chodzi o kwestie szczegółową uwag, które organ
nadzoru zgłaszał, to takiej szczegółowej wiedzy może nie posiadam, bo to nie było na tym
etapie ze mną konsultowane, natomiast uwagi, które w dniu dzisiejszym się pojawiły - te
niestety po przeanalizowaniu przez mnie okazały się  błędne ze strony organu, także my
z częściom uwag dyskutujemy,  tutaj  była taka sytuacja,  jakby to oględnie powiedzieć  -
gdybyśmy nie uwzględnili wszystkich sugestii organu, to zapewne doszłoby do uchylenia
tej uchwały październikowej, więc powiedzmy, że  w imię dobrej współpracy, ten dzisiejszy
projekt  jest   przed  Państwem  stawiany,  natomiast  poprzedni  projekt  również  był
konsultowany,  ten  październikowy z  organem i  jakoś  wtedy zupełnie  nie  przypominam
sobie żadnych uwag. Koncepcja zmienia się wraz z upływem czasu, tyle mogę powiedzieć
od siebie.    



Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Reder – Ta uchwała  ma charakter  opisowy,
opisuje  procedurę,  która  ma doprowadzić  do uchwalenia budżetu,  ale  co tu  się  zmienia
w stosunku do tej październikowej?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Głównie,  bo w październikowej  był  np.  zapis
zawarty, że uchwałę budżetową Rada Miejska w Gostyninie uchwała przed rozpoczęciem
roku budżetowego i podany był termin najpóźniej do kiedy - organ uznał, że takiego zapisu
w tej  uchwale  nie  powinno być.  Dalszy był  paragraf,  że  do czasu uchwalenia  uchwały
budżetowej,  jednak  nie  później  niż  w  terminie  określonym  w  ustawie  o  finansach
publicznych, gospodarki finansowej jest projekt uchwały budżetowej - również uznano, że
tego w tej uchwale nie powinno być. Był np. w § 1 ust. 2 brzmiący - że projekt uchwały
w sprawie WPF lub jej zmiany Burmistrz Miasta  Gostynina przedkłada Radzie Miejskiej
wraz z projektem budżetu - też organ uznał, że takiego zapisu być nie powinno. Jeszcze np.
uzasadnienie prawne uchwały budżetowej,  zapis taki,  ust.  3 w § 2 uchwały budżetowej,
wyjaśniające  treść  przepisów  prawnych  wskazanych  na  podstawie  prawnej  projektu
uchwały  budżetowej  -  też  nie  powinno  być  takiego  zapisu  w  tej  uchwale  i  trochę
w innym układzie, bo np. mieliśmy, że plan dochodów budżetu  w pełnej szczegółowości,
dział,  rozdział,  paragraf z wyszczególnieniem, potem było też do wydatków opisane jak
załącznik majątkowy - tutaj dostaliśmy sugestię jaki układ, tak jak macie Państwo teraz w §
1 - dostosowaliśmy to do sugestii RIO.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Panie Mecenasie wspominał Pan o § 6 -
tam będzie zmiana?

Adwokat Marcin Brzeziński  -  Finalnie nie, bo jednak udało się przekonać, co do tego
szanowne RIO, że tak może zostać. 

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Tam, tylko dwa wyrazy były zmienione.

Adwokat Marcin Brzeziński -   Wejście w życie tak?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -   Nie, traci moc było, a zasugerowano - uchyla się.

Adwokat Marcin Brzeziński  -  W uchwale pierwotnej był faktycznie zapis,  że z dniem
wejścia w życie niniejszej uchwały traci moc i był numer uchwały, natomiast szanowne RIO
zasugerowało, że słowa „traci moc” należy zastąpić słowami „uchyla się”. 

Radny Stanisław Wróblewski -  Czy ta wersja jest już uzgodniona, czy ona jeszcze 29
listopada będzie zmieniona po raz 3 i będziemy robić kabaret z tego?

Adwokat Marcin Brzeziński -  Bynajmniej nie sarkastycznie, żywię taką nadzieję Panie
Radny. 

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Jeszcze  dzisiaj  była  uzgadniana,  dlatego  do
państwa trafił projekt 2 uchwały. 

Radny Stanisław Wróblewski  - Miejmy nadzieję, bo to jest trochę niepoważne. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 10:  Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna, Ozimek Bogdan,
Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski  Arkadiusz,
Śniecikowska Renata, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 1: Wróblewski Stanisław  

Wstrzymało się – 1: Bryłka Katarzyna 

UCHWAŁA Nr 459/LXVII/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu w 
wersji papierowej. 

Do punktu 4

Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Gostynina na rok 2023.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Przedstawiła projekt uchwały budżetowej - treść 
uchwały stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.

Radny Stanisław Lewandowski - Chciałem zapytać - 3 tysiące wynagrodzenia w ramach 
działania przeciw alkoholizmowi, dla kogo to jest? 

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - To jest na zawarcie umowy zlecenia, nie mam 
tutaj szczegółowo.  

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Zrobimy przerwę.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Tak, pójdę po wniosek. 

Radna Renata Śniecikowska -  Chciałam zapytać, zrozumiałam chyba dobrze, ale mam
wątpliwości, na przeciwdziałanie narkomanii, tam była jakaś kwota na zakup nagród?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Tak,  na  konkursy,  bo są  orgaznizowane różne
konkursy  i  ponieważ  powstały  już  dochody  ponadplanowe,  a  tych  środków nie  można
wykorzystać na inne cele, stąd tak zostały rozdysponowane przez wydział.   

Radna Renata Śniecikowska - Jaka kwota tych nagród?

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  Wniosek  z  wydziału  na  5.000,00  zł.  został
zaplanowane, dodam tylko, że te środki być może do końca roku nie wszystkie zostaną
wydatkowane i wtedy w przyszły roku wejdą znowu do realizacji jako przychody już, bo ten
plan jest zwiększony, zobaczę jak pójdę po wniosek, czy będą tam szczegółowo konkursy
wymienione. 



Radna  Renata  Śniecikowska  -  W  wydatkach  na  profilaktykę  i  przeciwdziałanie
alkoholizmowi, była jakaś kwota na sprawy sądowe? 

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska -  Tak,  to  są  opłaty wtedy,  kiedy kierowany jest
pacjent, klient przez komisję do sądu o skierowanie przymusowe na leczenie, wtedy my
ponosimy takie opłaty. 

Radny Bogdan  Ozimek -  Spróbuję  dopytać  się  o  nagrody,  dla  kogo  miały  by  być  te
nagrody, to konkurs dla dzieci, dla dorosłych, żeby to wybrzmiało?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Muszę  poprosić o przerwę Panie Przewodniczący
i zobaczę wniosek.

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Dobrze ogłaszam 5 minut przerwy. 

(po przerwie…)

Skarbnik  Miasta  Bożena  Sokołowska  -  We  wniosku  jest  ogólnie  -  nagrody
w  konkursach  profilaktycznych,  natomiast  z  Panią  Sekretarz  zadzwoniłyśmy  do  Pani
Naczelnik i odpowiedziała, że te konkursy będą odbywały się w szkołach podstawowych
i szkołach średnich, to są konkursy w kierunku dzieci i młodzież z zakresu profilaktyki.
Wynagrodzenie bezosobowe jest dla członków miejskiej komisji za udział w posiedzeniach.

Radny  Stanisław  Lewandowski -  A ilu  było  tych  członków,  jak  to  się  na  członka
przekłada?

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Nie ma tutaj.

Burmistrz Miasta Paweł Kalinowski - Panie Radny Miejska Komisja jest powołana już od
pewnie stu lat,  która jest  przy Burmistrzu, która zajmuje się kierowaniem pacjentów na
przymusowe leczenie,  więc  jest  powołana  komisja,  która  pobiera  za  to  wynagrodzenie,
dzisiaj ja też nie jestem w stanie powiedzieć, jakie są to stawki, ale na pewno nie są to
kwoty wygórowane.

Radny Stanisław Lewandowski - Panie Burmistrzu, ja Panu przypomnę, że nie od stu lat,
ale  od  1982  roku,  tą  ustawę  wprowadzono  jeszcze  za  czasów  towarzysza  Generała
Jaruzelskiego  i  to  się  ciągnie  do  dzisiaj  z  pewnymi  modyfikacjami  i  cały  czas  się
zastanawiam, po co ten cyrk jest potrzebny.

Burmistrz  Miasta  Paweł  Kalinowski  -  Niestety  jesteśmy  obowiązani  ustawą
o  przeciwdziałaniu  przemocy  i  alkoholizmowi,  jest  to  nasz  obowiązek,  żebyśmy  mieli
powołaną komisję alkoholową, przy każdej gminie działa taka komisja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:



Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski
Arkadiusz, Śniecikowska Renata, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA Nr 460/LXVII/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu          
w wersji papierowej. 

Do punktu 5 

Podjęcie  uchwały  zmieniająca  uchwałę  nr  386/LVI/2022  Rady  Miejskiej
w Gostyninie z dnia 29 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 2023-2034.

Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Przedstawiła projekt uchwały - treść uchwały 
stanowi załącznik do protokołu w wersji papierowej.

Radni nie zgłaszali uwag i pytań do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej  Reder – odczytał treść uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:

Za - 12: Bryłka Katarzyna, Jaśkiewicz Czesław, Lewandowski Stanisław, Majchrzak Anna,
Ozimek  Bogdan,  Pieniążek  Urszula,  Raciborski  Grzegorz,  Reder  Andrzej,  Szulczewski
Arkadiusz, Śniecikowska Renata, Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw - 0 

Wstrzymało się – 0 

UCHWAŁA Nr 461/LXVII/2023 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu          
w wersji papierowej. 

Do punktu 6

Sprawy różne.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej   Reder –  29,  czyli  w  przyszłą  środę  sesja
o godzinie 10:00. 

Radna  Anna  Wysokińska -  Mam  pytanie,  czy  zostały  przewidziane  jakieś  środki
finansowe dla członków komisji mieszkaniowej, oprócz członków radnych?



Skarbnik Miasta Bożena Sokołowska - Tak, były, nieduża jakaś kwota, ale była.  

Radny Bogdan Ozimek - Chciałem podziękować za uzupełnienie oświetlania w Parku 
Piłsudzkiego. 

Do punktu 7

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Reder  –  Zamykam  obrady  LXVII
nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  VIII  Kadencji,  dziękuję  wszystkim  za  przybycie.

Przewodniczący Rady Miejskiej                   
        
          Andrzej Hubert Reder 

 

 
   

   

 

 


